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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 11-sep-23 

Vragensteller   Wim van Lenthe, Gemeentebelangen 

Agendapunt/onderwerp 4. Gebiedsscan platteland en vervolgproces plattelandsvisie 

Eenheid   Ruimtelijke Ontwikkeling 

Contactpersoon  M. Gorter 

Contactgegevens  m.gorter@dalfsen.nl 

      

 
 

 

1. Wanneer heeft uitvraag aan stakeholders plaatsgevonden en zijn het aantal reacties niet 

teleurstellend? 

Het was in eerste instantie niet de bedoeling participatie of consultatie plaats te laten vinden in dit 

stadium van het proces, maar pas vanaf het moment dat er echt gewerkt ging worden aan de 

plattelandsvisie (vervolgtraject). Uiteindelijk is op verzoek van een aantal stakeholders een 

consultatieronde ingepland. Deze vond plaats in de zomerperiode. Er is slechts gevraagd of zij de 

gebiedsscan volledig vonden. Er is niet om input of meningen gevraagd. Dat is voor het 

vervolgproces, waar eenieder de ruimte moet krijgen om haar input te kunnen geven.  

2. Er is een enquête gehouden onder agrariërs. Wij missen percentage respons en een 

samenvatting van deze uitkomst. 

Er zijn in totaal 313 brieven verzonden naar locaties die een milieuvergunning voor een agrarische 

bedrijf hebben. Het kan zo zijn dat een aantal van deze bedrijven inmiddels gestaakt zijn, maar de 

vergunning nog niet hebben laten intrekken. In totaal zijn er 85 enquêtes ingevuld. Dat is dus een 

respons van 27%. De belangrijkste uitkomsten kunt u vinden onder het tabje Agrarische sector in de 

gebiedsscan.  

 
  

 


